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"Многи мисле да је грађански и демократски блок у прошлости имао већину. Никада није
имао већину. Увек када смо побеђивали на изборима, ми смо на једвите јаде правили
малу већину. Ни петог октобра нисмо имали праву већину, ни 2004, ни 2008", каже лидер
СДС-а и бивши председник Републике Србије Борис Тадић.

  

  

Како каже "морали су да добију глас онога који никад не би гласао за њих", грађанин
који би био свестан да је свака друга опција била гора за њега.

  

"Многи људи мисле да је довољно определити се према ономе што је наше мишљење. То
није довољно", каже Тадић.

  

Додаје да је он два пута успео да победи на изборима, али трећи пут није успео.

  

"Људи мисле да је Ђинђић имао подршку. Ђинђић дан пре него што је убијен, је имао
подршку седам, осам посто грађана за политику коју је водио. Он је био омражен
политичар за време свог живота, и то је нажалост реалност наше политике. Ми морамо
да учинимо огроман напор да добијемо 50 процената плус један глас, како би покренули
процес демонтаже Вучићевог система који је по мом мишљењу веома опасан", каже
Тадић.
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Како каже, то је популистички систем, демагошки и који уноси агресију.

  

"Добијају гласове на тему популизма. Многе демократије у историји су се сламале на
идеји популизма. Погледајте Немачку, збивања у САД, ово је опасан моменат. Економску
цену ове политике грађани ће плаћати за неку годину. Ствари иду у катастрофалном
смеру", каже Тадић.

  

Додаје да када напредњаци сиђу са власти "откриће се шта су радили претходних
година".

  

"Јанковић и Јеремић би чинили добар тим"

  

Председник Социјалдемократске странке раније је изјавио да будући кандидати за
председника Србије Саша Јанковић и Вук Јеремић треба да седну за сто и разговарају о
томе да ли постоји могућност да опозиција има једног кандидата.

  

"Парламентарни избори су више могући данас, након сукоба између Вучића и Николића",
каже Тадић.

  

"Избори и политика имају своју математику. Може се десити да и Јеремић и Јанковић
имају по 15 посто гласова, и то заједно чини 30. Ни Јеремић ни Јанковић не морају да ме
послушају, али моја обавеза је да кажем своје искуство", каже Тадић.

  

Сматра да су "они бољи од сваког кандидата владајуће структуре, било да говоримо о
Вучићу, Николићу или Шешељу".

  

Како каже, Јеремић има велико искуство у дипломатији, и може да допринесе у
економском смислу. Јанковић је са друге стране "својим радом учинио много за
независност институција у Србији".
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"У време док сам био председник Јанковић је добро заступао позицију омбудсмана. Зна
шта подразумева развоју људских права за демократију", каже Тадић, и додаје да
сматра да би Јанковић и Јеремић чинили добар тим.

  

Како каже потребно је на овим изборима ујединити опозицију.  Тадић каже да је сада
тренутак када грађани треба да схвате да је потребно више гласова Јеремићу и
Јанковићу да би добили на председничким изборима.

  

"Међусобни шамари Николића и Вучића"

  

Александар Вучић прихватио је јуче кандидатуру своје странке за председника Србије.
Сазнали смо и шта је било на столу када је реч о договорима са Томиславом Николићем о
томе ко ће бити кандидат напредњака. За сада изгледа да од договора Николића и
Вучића нема ништа, али се у опозицији поново актуелизује идеја о заједничком
кандидату.

  

"Ми смо друштво које је тешко градило независне институције, и једва смо успели да их
изградимо. Имали смо нереална очекивања о променама после петог октобра, потребно
је више времена да би се ствари покренуле на боље", каже Тадић.

  

Ми се сада налазимо на примитивном нивоу политике где Вучић и Николић одмеравају
снаге, каже Тадић, и додаје да они фигуративно размељују шамаре између себе.

  

"Када је Вучић у свом поимању политике рекао да жели да буде председник није
очекивао да може да Николић доведе то у питање. У основи целог спора не ради се
само да ли је неко достојенствен, да ли је понижаван, како Николић тумачи, већ се ради
и о материјалним питањима. Увек када се ради о политици међу радикалима ради се о
материјалним темама. Ако дође до договора треба знати да је дошло и до такве врсте
договора", каже Тадић.
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Тадићу су својевремено замерали кад је био председник Србије да је сву власт
концентрисао у функцији председника, да је тадашњи председник владе Мирко
Цветковић био невидљив. На питање да ли је могуће да ће тако нешто и Вучић радити,
Тадић каже да је "више него извесно".

  

"Битније је да ли ће се Вучић мешати у посао и других независних институција, например
гувернера, будућег премијера, да не говорим о инситуција која су регулатнорна тела",
каже Тадић.

  

Додаје да људи могу да му замерају да је злоупотребљавао власт, али да то није радио.

  

"Прешао само један члан СДС у Младеновцу"

  

Сви чланови СДС-а у београдској општини Младеновац променили су странку и
приступили напредњацима, саопштила је СНС. Реч је о око 100 чланова СДС, два
одборника и једног члана општинског већа.

  

Тадић наводи да то није истина. 

  

"Нисмо имали сто чланова у Младеновцу. Један човек је прешао из СДС. Медији треба
да питају СДС шта се заправо десило", рекао је Тадић. 

  

(Н1) 
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